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Vastaanottaja 
Karkkilan ympäristölautakunta 
ymparistonsuojelu@karkkila.fi 
 
Asia 
Tiivistelmä aikaisemmin toimitetusta selvityksestä  
 
Yhteenveto – Tontunhautojen soranottoalueen jälkihoito 
 
Tontunhautojen soranottoalueella on toteutettu jälkihoitotoimenpiteitä Karkkilan 
ympäristölautakunnan hyväksymän suunnitelman mukaisesti. Työvaiheet on hyväksytetty 
Karkkilan ympäristölautakunnan ohjeiden mukaisesti lautakunnalla. Karkkilan ympäristölautakunta 
on hyväksynyt alueen muotoilun ja antanut luvan pintamaiden levitykseen sovitun ja lupaehtojen 
mukaisesti. 
 
Maa-aineksia siirrettiin töiden aikana arviolta 80 000 m³. Alueen reuna-alueilla on paikallisia 
poikkeamia alkuperäisiin korkeuskäyriin. Alkuperäisistä korkeuskäyristä poikkeavissa kohdissa, 
maa-aineksien määrää ja laatua on pyritty arvioimaan saatavilla olevien tietojen perusteella. 
Lautakunnan hyväksytyn suunnitelman mukaiset tavoitetasot, kaltevuudet ja korot on saavutettu 
alueella. 
 
Alkuperäisistä korkeuskäyristä ylöspäin poikkeavat maa-ainekset on arvioitu olevan pääosin 
hyötykäyttöön kelpaamatonta maa-ainesta, kuten kiviä ja lohkareita. Maa-ainekset on peitetty 
kasvualustaksi tarkoitetuilla pintamailla, jotta taimien istutus ja luonnollinen metsittyminen on 
mahdollista myös reuna-alueilla. 
 
60-luvulla toiminnan yhteydessä syntynyt maa-aineskasa on luonnollisesti maisemoitunut ja 
metsittynyt, eikä sen tuhoamisella saavuteta lisäarvoa alueelle tai edistetä luontaisen metsäalueen 
muodostumista. Kasan kohdalla luontainen metsittyminen on saavutettu ilman istutuksia. 
 
Voidaanko kaikki lupa-alueella olevat uudet ja vanhat pintamaat levittää kuopan alueelle 
niin, että se muodostaa luontaisen metsäalueen? 
 
Jo tehdyt maisemointityöt mahdollistavat taimien istuttamisen alueelle. Taimet kasvaessaan 
muodostavat luontaisen metsäalueen, riippumatta yksittäisen kohdan korosta. Reuna-alueilla 
sijaitsevat pintamaat peittävät muita maa-aineksia, joita peittämään tarvitaan pintamaita alueen 
luontaisen metsäalueen muodostamiseksi. 
 
Alueen lisämuotoilua varten, pintamaita ei ole saatavilla tarpeeksi, joten niitä ei voi levittää 
merkittävästi enempää. Eikä lisämuotoilulle ole tarvetta luontaisen metsäalueen muodostamiseksi. 
 
Lisätietoja alkuperäisessä selvityksessä. 
 
Parma Oy:n puolesta, 
 
Helsingissä 05.03.2025 
Hannu Rannanjärvi 
0400 628 669 
hannu.rannanjarvi@consolis.com 



Lähettäjä: Rannanjarvi Hannu <Hannu.Rannanjarvi@consolis.com>  
Lähetetty: keskiviikko 5. maaliskuuta 2025 19.44 
Vastaanottaja: ymparistonsuojelu <ymparistonsuojelu@karkkila.fi> 
Kopio: Siik Pirjo <pirjo.siik@karkkila.fi> 
Aihe: RE: Selvityspyyntö Ympäristölautakunnan kokouksen  
 
Terve, 
 
Liitteenä selvityksen tiivistelmä. Josko tämä vastaisi paremmin esitettyihin kysymyksiin. 
 
Liitteenä myös aikaisemmin lähetetty selvitys samasta aiheesta, joka tarkentaa esitettyjä asioita. 
 
Jos kaivataan vielä yksinkertaisempaa vastausta, niin vastaus on: Ei. 
 
Terveisin, 

Hannu RANNANJÄRVI 
  

 

Kehityspäällikkö, LYTE 
  

+358 400 628 669  

 

 

  

 

    

 
 
 
From: Rannanjarvi Hannu <Hannu.Rannanjarvi@consolis.com>  
Sent: keskiviikko 11. joulukuuta 2024 13.08 
To: ymparistonsuojelu@karkkila.fi 
Cc: Siik Pirjo <pirjo.siik@karkkila.fi> 
Subject: Selvityspyyntö Ympäristölautakunnan kokouksen  
 
Terve, 
 
Liitteenä selvitys Parman soranottoalueen jälkihoitotöistä pyydetyn mukaisesti. Toivottavasti tämä 
antaa lautakunnan jäsenille riittävän selvityksen alueen tilanteesta. 

Ystävällisin terveisin, 
 
Hannu RANNANJÄRVI 
  

 

Kehityspäällikkö, LYTE 
  

+358 400 628 669  
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From: Siik Pirjo <pirjo.siik@karkkila.fi>  
Sent: tiistai 26. marraskuuta 2024 16.15 
To: Rannanjarvi Hannu <Hannu.Rannanjarvi@consolis.com> 
Subject: [External] Selvityspyyntö Ympäristölautakunnan kokouksen  
 

[EXTERNAL] Caution: This email comes from outside the organization. Avoid opening any links or 
attachments from unknown senders.  

 
Parma Oy 
Hannu Rannanjärvi 
 
Asia: Parman soranottoalueen jälkihoitotöiden jatkaminen 
 
Soranottoalueen yläosassa on syksyllä ollut varastoituna vielä vähän kaivettua hiekkaa/soraa, 
joten jälkihoitotöitä ei ole saatettu loppuun. 
Ympäristölautakunta tutustui alueeseen 11.9.2014, ja keskusteli kokouksessaan 7.11.2024 
toimenpiteistä, joita jälkihoidossa tulisi vielä tehdä ennen taimien istuttamista. 
Lautakunnan kokouksessa esitettiin näkemys, että kaikki kaivetulta alueelta reunoille siirretty 
pintamaa tulisi palauttaa kaivualueelle. Etenkin alueen lounais/eteläreunalla on pintamaita 
palauttamatta. 
 
Kaupungin mittaustoimi on nyt marraskuussa käynyt kartoittamassa alueen korkoja. Ohessa 
kartta, jossa 60-luvun peruskarttalehdelle on sijoitettu syksyllä mitattuja korkeustasoja. 
 
Pyydän selvitystä siitä, voidaanko kaikki lupa-alueella olevat uudet ja vanhat pintamaat levittää 
kuopan alueelle niin, että se muodostaa luontaisen metsä alueen. Tarvittaessa tulee 
ottoalueen reunalta poistaa puita sen verran kuin se alueen muotoilemiseksi ja luiskan 
yläpuolella sijaitsevan pintamaan levittämiseksi on tarpeen.  
 
Ympäristölautakunnalle osoitettu selvitys tulee toimittaa mahdollisimman pian osoitteella 
ymparistonsuojelu@karkkila.fi , kuitenkin viimeistään 11.12.2024. 
 
******************* 
Pirjo Siik 
ympäristöpäällikkö 
Karkkilan kaupunki 
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